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Wijkraad Boerhaavewijk 
 

  

Secretariaat    
  

Floris van Adrichemlaan 98   NOTULEN VERGADERING WIJKRAAD BOERHAAVEWIJK   

2035 VD Haarlem   Dinsdag 7 maart 2023   

tel: 06-81699304   Locatie: De Ringvaart   Aanvang: 20:00u   

  

Aanwezigen 
 
Wijkraad : René Reeuwijk (Voorzitter); Antoinette Wijnoogst (penningmeester); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); 

Mariëlle Barnhoorn (lid, Sociaal Domein); Wim Nunnikhoven (lid, Facebook). 
 
Gasten : Sander van den Raadt (Trots Haarlem); Sudesh Kalika (Elan Wonen); Giovanni Paal en Ryan Gils (Handhaving); 

Alida de Jong (bewonerscommissie Roordastraat); Roy van Loon (VanHierHaarlem); Rien en Silvia de Lange, Ron 

Breebaart, Hans Hirs, Boubker Bouras, Patricia Dewus, Nel de Wilt, Kristian Borg, A.C. Stolwijk (bewoners).  
 
Afwezig : Sabrina de Wit (Secretaris); Babs Slottje (lid); Ailko Hammingh (lid); Gabe Yntema (lid, veiligheid); Frits van der 

Ploeg (lid, groen); Mahad Ahmed (SSHO); Mohamed Mounji (St. Samen); Rosa Scheper (Handhaving); Michiel 

Wijn (gebiedsagent); Adrienne Rijk, Ingrid en Gerard Hameteman, Peter van der Beek, Stef Baars, Ingrid Rosbach, 

Louis Hopstaken (bewoners). Tevens afgemeld: Corrie Wempe, Yvonne Kemp, Rik Zwijnenburg, Chantal Bax, 

Caresse Boon, Taco Maarse, Raj Bahadoer, Andre Clemens, Ellis Wester, Sylvia Bierman, Kees Kole, Henk van 

Ingen, Marieke Scheefhals, Wout Michilsen, Mevr. L. von der Nahmer,  Riek Groenveld, Anoek de Kubber, Sanne 

van Lieshout, Jolt Bosma, Diana Smids. 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 

In dit verslag zijn de agendapunten 9. en 10. samengevoegd naar 9. en is een nieuw 10.toegevoegd. 
 

1. Opening  

René opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  Hij is blij nieuwe gezichten te zien onder de 

aanwezigen en verzoekt iedereen zich kort voor te stellen.  

 

2. Mededelingen 

Van Wijkraad naar Wijkplatform 

René legt uit dat de gemeente heeft besloten de wijkraden van Haarlem op te heffen en wijkplatforms te vormen 

die met ingang van 1 januari 2024 van start zouden gaan. Doordat er thans niet veel informatie beschikbaar is over 

beleid en vormgeving is de gemeente uitgenodigd de bewoners hierover te informeren tijdens onze 

jaarvergadering op 4 april a.s.  
 
Vissteiger Amerikavaart 

Sinds de start van de diverse bouwwerkzaamheden heeft er geen onderhoud meer plaatsgevonden aan de 

vissteiger en is daardoor verwaarloosd. De gemeente heeft laten weten voornemens te zijn de steiger te 

verwijderen en wil weten of de wijkraad cq bewoners wellicht andere ideeën heeft. 

Antoinette: Voordat de bouwwerkzaamheden er waren, werd veel gebruik gemaakt van de steiger. De voorkeur 

gaat dan ook uit naar het opknappen hiervan t.b.v. bewoners, waarbij tevens rekening gehouden moet worden 

met de toegankelijkheid met bijvoorbeeld rolstoel of rollator. Uiteraard moet ook de veiligheid in acht genomen 

worden – met name voor kinderen – door een hek te plaatsen dat voorkomt in het water terecht te komen. 

Omdat op de steiger regelmatig werd gevist zou René dit graag coördineren met de Hengelsportverening, die op 

dat gebied de kennis in huis heeft over bijvoorbeeld vereisten om te mogen vissen. 

Mariëlle stelt voor Bart-Bram Spruit van St Jacob hiervoor te benaderen om ter ondersteuning de gemeente 

hierover aan te schrijven. 

 

3. Concept notulen vergadering 7 februari  2023 

Er zijn geen opmerkingen, waarmee de notulen zijn goedgekeurd en vastgesteld.  

 

4. Bouwactiviteiten in de wijk 

René laat weten dat het project Rootz – waar tijdens de vorige vergadering door een delegatie van drie personen 

die bij de ontwikkeling / uitvoering betrokken zijn is uiteengezet hoe zij e.e.a. voor ogen hebben – deze week op 

de agenda bij de gemeente staat. 
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4. (vervolg) 

Het bouw- en ontwikkelbedrijf SBB heeft als mede-ontwikkelaar de wijkraad benaderd over een te realiseren 

bouwproject aan de Edward Jennerstraat. Er worden zo9n 30 appartementen gebouwd. Vooralsnog zijn zij bezig 
met vooronderzoek / inventarisatie, waar het bepalen van de doelgroep als eerste aan bod komt. SBB wil met dat 

onderzoek uitvinden waar behoefte aan is in de wijk en wat de mogelijkheden zijn op de locatie, waarover zij graag 

met de wijkraad van gedachten wilden wisselen. 

Dick: De wijkraad ervaart het als zeer prettig dat zij in een dergelijk vroeg stadium van een project wordt betrokken. 

Er staat nog niets op papier; dat komt wanneer uit het onderzoek duidelijk is geworden voor welke doelgroep zal 

worden gebouwd.  

De 30 appartementen zijn bestemd voor de verkoop. 

Dick: in verband met de doorstroming op de huizenmarkt heeft de wijkraad voorgesteld te richten op kopers met 

een leeftijd van 50+. In deze categorie komt het vaak voor dat de kinderen de deur uit zijn en bewoners daardoor 

(verhoudingsgewijs) met een te grote woning blijven zitten. De wil om kleiner te wonen is er wel, woningen helaas 

niet. Wanneer daarin voorzien wordt, komen er weer woningen beschikbaar voor jonge gezinnen. 

Daarnaast heeft de wijkraad starters op de huizenmarkt als doelgroep voorgesteld. 

Mariëlle: Het terrein mag bebouwd worden en de bestemming ligt vast. Het is dus zeker dat er woningen komen. 

De maximaal toegestane  hoogte is vier verdiepingen. Parkeren komt op eigen terrein. 

Het zeer ambitieuze uitgangspunt is dit jaar met de bouw te starten en eind 2024 op te leveren. 

Voor de exacte locatie: bijlage met foto9s (met dank aan Antoinette). 
 

5. Sint Jacob verdere ontwikkelingen 

Geen mededelingen. 

 

6. Voortgang Prof Eijkmanlaan  

Er is besloten om stadsbus lijn 3 via de Prof. Donderslaan te laten rijden, waarbij de wijkraad voorziet dat bij de 

afslag bij van LIDL voor problemen gaat zorgen door de vele parkeerbewegingen en het parkeren langs de weg. De 

wijkraad gaat hierover in gesprek met Connexxion.  
 
Op last van de brandweer is de 8knip9 op de busbaan open, maar niet voor autoverkeer. Het verbod wordt met 
voeten getreden, wat gevaarlijke situaties oplevert. Vooral omdat daar ook veel fietsverkeer is. René verzoekt 

Handhaving hier aandacht aan te besteden. 
 
Mariëlle merkt op dat steeds meer vracht- en bouwverkeer door de wijk rijdt. De één om een andere weg te zoeken 

om de wijk uit te komen, de ander doordat de 8draai9 niet gemaakt kan worden. Het wordt hierdoor echt te druk 
en gevaarlijk. Zij vraagt zich af of een tijdelijk verbod mogelijk is. 

Dick geeft aan dat de wijkraad wellicht de uitvoerder hierop kan aanspreken. 

René bevestigt dat de wijkraad actie zal nemen. 

 

7. Handhaving/ wijkagent 

Giovannie zegt de verkeerssituatie op de Prof. Donderslaan mee te nemen. 

Daarnaast geeft hij aan dat de Louis Pasteurstraat elke keer meegenomen wordt m.b.t. fout parkeren en het 

dumpen van (grof) vuil. Een aantal bewoners laat weten dat het niet voldoende is; er wordt nog steeds veel fout 

geparkeerd, vooral in de avonduren. Giovannie laat weten heel goed te begrijpen dat de overlast frustrerend is, 

maar benadrukt dat ook Handhaving er niet op ieder moment of overal tegelijk kan zijn. 
 
De opmerking van één van de aanwezigen niet bekend te zijn met het feit dat er een wijkagent is krijgt bijval van 

een aantal anderen. Gevraagd wordt hoe de wijkagent te bereiken is. Antoinette: via het algemene nummer 0900-

8844 (tevens terug te vinden op de Facebookpagina van de wijkraad). Daarnaast levert het intikken in de adresbalk 

van Google  8wijkagenten Haarlem9 direct contactresultaten op. 
 
Wanneer opgemerkt wordt dat je hem nooit ziet in de wijk voelt Dick de behoefte het op te nemen voor de 

wijkagent: Als er één wijkagent betrokken is bij de wijk, is hij het wel. Hij is ook geregeld aanwezig bij onze 

vergaderingen om met elkaar uit te wisselen wat in de wijk gebeurt. Wat een spaak in het wiel kan zijn voor zijn 

aanwezigheid in de wijk is de verplichting het basisteam aan te vullen bij ziekte. 
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7. (vervolg) 

Antoinette vult aan dat Michiel ook open staat voor een 8gewoon9 gesprek, dat het niet per se om een klacht of 
probleem hoeft te gaan. Hij wil juist graag contact met de bewoners, die hem kunnen vertellen wat er leeft in de 

wijk. 
 
René: wanneer je het algemene nummer belt en vraagt om een terugbelverzoek belt hij altijd terug!  
 
Ron is van mening dat niet voldoende actie wordt genomen door Handhaving. Hij heeft een half jaar geleden 

tijdens de wijkraadvergadering verzocht iets te doen aan een hele grote blauwe zak met zand / stenen er in en er 

naast. Handhaving heeft toen toegezegd dat het opgelost zou worden. Dit is slechts deels gedaan; de blauwe zak 

en stenen zijn weg, maar er ligt nog steeds een grote berg zand. Het gras eronder is inmiddels verstikt. Ron geeft 

aan te verwachten dat in zo9n geval daadkrachtiger opgetreden wordt, indien nodig door sancties op te leggen. 
Giovannie laat weten dat hier een beslissing over genomen is en dat Handhaving de daaruit voortvloeiende 

opdracht heeft uitgevoerd. 
 
Boubker laat weten dat hij in dit soort gevallen hele goede ervaringen heeft met de BuitenBeter-app. 
 
René vindt dat Handhaving erg slecht bereikbaar is: in totaal drie kwartier proberen heeft niet tot resultaat geleid. 

Mariëlle daarentegen heeft deze ervaring juist niet en vermoedt dat René net een slecht moment heeft getroffen.  

 

8. Woningcorporaties 

Sudesh laat weten dat de Louis Pasteurstraat momenteel schoon is, wat niet vaak voorkomt. Hij vertelt dat een 

bewoner – zoals het hoort – netjes een afspraak had gemaakt om wat huisraad op te laten halen. Helaas waren er 

wat later twee vrachtwagens nodig om alles op te halen; er wordt gewoon van alles bij gezet, terwijl geen afspraak 

wordt gemaakt.  

Op dit moment worden nog maar vier woningen door huurders van Elan Wonen bewoond; de overige bewoners 

van de Louis Pasteurstraat komen via de organisatie GAPPH en wonen daar  8anti-kraak9. 
 

9. SSHO / Stichting Samen Haarlem 

SSHO 

Mahad Ahmed heeft via e-mail de volgende mededelingen gedaan: 

- 8 maart Internationale Vrouwendag 

- 12 maart Provinciaal verkiezingsdebat in Schalkwijk; de verkiesbare politieke partijen zijn uitgenodigd hieraan 

deel te nemen en alle bewoners en organisaties in Schalkwijk zijn welkom. 

- 15 maart Start computerles voor vrouwen 

- 26 maart IFTAR 

Meer informatie www.ssho.nl 
 
Stichting Samen Haarlem 

Geen mededelingen 

 

10. VanHier Haarlem 

Roy legt uit dat VanHier een samenwerkingsverband is van DOCK Haarlem, Haarlem Effect, perMens, Stichting 

Ontmoeting, Zorgbalans en Leger des Heils, dat zich inzet voor de bewoners van Haarlem. Per wijk is een team 

beschikbaar dat voor alle bewoners aanspreekpunt is voor hulp en ondersteuning op sociaal-maatschappelijk 

gebied en zorg. Ook met vragen over wonen, werk, geld of opvoeden kan men hier terecht. Het wijkteam in de 

Boerhaavewijk heeft twee keer per week spreekuur:  dinsdag van 13:00u – 16:00u en donderdag van 10:00u – 

13:00u (locatie wijkcentrum De Ringvaart). 
 
Op zondag 12 maart a.s. is een politiek café georganiseerd in het kader van de Provinciale verkiezingen.  

 

11. Financiën 

Antoinette: de rekeningen worden betaald en de wijkraad is 8gezond9. 
Er is subsidie aangevraagd voor Lentefris, wat zal plaatsvinden op 13 mei. 

 

 

 

http://www.ssho.nl/
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12. Facebook en de website 

Geen bijzonderheden. 

 

13. Boerhaavelaar 

Dick: de wijkkrant is naar de drukker en wordt waarschijnlijk rond de 15e geleverd, waarna deze bezorgd zal worden 

in de wijk. Met speciale dank voor de inzet van Suresh Soedwa voor het maken van de krant. 

Herhaalde oproep: Voor de volgende twee edities dit jaar is versterking nodig! 

 

14. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 

• Dick: Nadat Koningsdag  in 2021 niet kon doorgaan door corona en in 2022 geen geschikte locatie 

beschikbaar was door de bouwwerkzaamheden in en rond Centrum Schalkwijk, zijn de vier wijkraden van 

Schalkwijk verheugd dit jaar de Koningsmarkt weer te kunnen organiseren. De vergunning is bij de 

gemeente aangevraagd.  

• Giovannie vraagt of er wellicht vragen voor Handhaving zijn. Hierop verzoekt Dick de parkeerplaats naast 

De Ringvaart geregeld mee te nemen in de ronde i.v.m. drugsdealen. 

Mariël laat weten dat de prikploeg zo9n 40 (lege) strips van medicijnen heeft aangetroffen achter de 
container van DuraVermeer (bouwlocatie). Bij de meeste strips betrof het het zeer zware en 

levensgevaarlijke slaapmiddel Rohypnol. 

René geeft aan dat Burgemeester Wienen weer een 8drugsteam9 gaat oprichten. Door personeelstekort bij 

de politie werd hier in 2020 de stekker uit getrokken.  

Bij het constateren van drugsgerelateerde zaken wordt verzocht dit ALTIJD te melden. Misschien kan er 

niet direct iets mee gedaan worden, maar er wordt in ieder geval een dossier opgebouwd waarmee op 

een bepaald moment actie genomen kan worden. 

• Antoinette: Adriënne de Rijk heeft mij gevraagd een mededeling te doen: op 18 maart a.s. is het Nationale 

Schoonmaakdag. Om 11:30u gaat de prikploeg de strijd met het zwerfvuil aan. Iedereen is welkom hiermee 

te komen helpen. Roy laat weten dat er flyers worden gemaakt; dus let op de brievenbus! 

• René: Op 18 maart wordt Open Huis gehouden bij Woonzorgcentrum Meerhoeve, een locatie van St Jacob 

aan de Spijkerboorweg in Meerwijk. 

• Schalkwijk aan Zet komt er weer aan. Vorig jaar waren er ongeveer 60 inzendingen, waarvan een aantal 

gehonoreerd en uitgevoerd. Antoinette: het 8stemmen9 wil men nu anders aanpakken, uitgangspunt 
wordt: meeste stemmen per wijk i.p.v. meeste stemmen van alle wijken. Iedereen  in Schalkwijk kan 

hieraan meedoen; let op uw brievenbus. 

 

15. Afsluiting 

René sluit de vergadering om 21.45u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even 

na te praten. 

 

 

 

 

 

De jaarvergadering zal plaatsvinden op dinsdag 4 april 2023. 

 

De volgende openbare vergadering  is op dinsdag 2 mei 2023. 

 


